
 

Poučavanje i učenje o holokaustu i sprečavanju zločina protiv čovječnosti  

26.-29. siječnja 2021. godine, online 

 

Rezultati Upitnika 2 

Odgojno-obrazovni radnici koji su sudjelovali u stručnome skupu popunili su Upitnik 2 

neposredno nakon sudjelovanja u skupu. Od 70 sudionika, 67 osoba je popunilo upitnik. 

Kvaliteta i provedba stručnog skupa: 

Sudionici su bili iznimno zadovoljni  sadržajem stručnog skupa u kojem su sudjelovali (98.5%), 

ostvarenost vlastitih očekivanja procjenjuju odličnom te bi ga svi (100% ispitanika) preporučili 

kolegi. Velika većina ispitanika (više od 80%) stručni skup smatra odličnim, a to se odnosi na 

relevantnost sadržaja, kvalitetu smjernica za primjenu naučenoga u praksi, unaprjeđivanje znanja 

te lakše suočavanje s izazovima u poučavanju teme stručnog skupa. Jasnoću jezika i terminologije 

korištene tijekom skupa 95.5% ispitanika smatra odličnom. Većina ispitanika (više od 80%) radno 

opterećenje i trajanje skupa smatra primjerenim. 

Kvaliteta voditelja skupa: 

Ispitanici su učinkovitost voditelja skupa procijenili odličnom u smislu organiziranosti, stručnog 

znanja, sposobnosti odgovaranja na pitanja te poticanja sudionika na uključivanje i aktivno 

sudjelovanje.  

Kvaliteta iskustva učenja te mogućnosti unaprjeđivanja znanja i vještina: 

Ispitanici sve aktivnosti koje su bile zastupljene na stručnome skupu smatraju odličnima u smislu 

potpore njihovome učenju, a njih 70.1% tvrdi da su gotovo sve aktivnosti mogli povezati sa 

stvarnim iskustvima iz prakse. Njih 76.1% je zadovoljno mogućnostima grupne rasprave, a 80.6% 

je prepoznalo mogućnost za individualnu i grupnu refleksiju o primjeni novog sadržaja u praksi, 

kao i primjere kako naučeno primijeniti u praksi (97%). 

Više od 80% sudionika tvrdi da su se njihovo znanje i vještine povećali tijekom skupa, no 

zadovoljnih svojim znanjima i vještinama poučavanja o temi skupa je nešto manje (61.2% te 

64.2%) što upućuje na to da sudionici prepoznaju potrebu za daljnjim usavršavanjem. Njih 77.6% 

uspostavilo je kontakt sa ostalim sudionicima kako bi raspravljali o njegovome sasržaju i provedbi, 

a njih 59.7% da bi međusobno raspravili o primjeni naučenoga u praksi. 

Kvaliteta digitalnog okružja i tehničke podrške: 

Ispitanici vizualni dizajn sadržaja i radnih materijala smatraju odličnim (67.2%) i dobrim (31.3%), 

a korisnost poveznica na vanjske internetske stranice odličnom (71.6%) i dobrom (25.4%). Lakoću 

pristupa i navigacije u platformi ZOOM smatraju odličnom (81.8%), kao i tehničku potporu 

organizatora (85.1%). 

Prijedlozi za poboljšanje: 

Omogućiti većem broju sudionika sudjelovanje u skupu, bilo povećanjem broja sudionika ili 

češćim organiziranjem skupa tijekom godine.  



 

Povećati broj aktivnosti grupnog rada i interakcije među sudionicima. 

Diferencijacija prema poznavanju i iskustvu u poučavanju teme skupa - skup za one koji se prvi 

puta susreću s temom holokausta te skup za one s višegodišnjim iskustvom bavljenja ovom temom.   

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

31. Imate li neke prijedloge za poboljšanje ovog stručnog skupa? 

 

Povećanje broja sudionika. 

Više grupnog rada, platforma to omogućuje. 

Samo ovako nastavite. Jedan od boljih seminara. 

Nemam, mislim da je povećanje broja dobrih primjera iz prakse odlična stvar i jako je korisno vidjeti 

kako kolegice i kolege uspješno provode u praksi metode koje su naučili na ovom i sličnim 

seminarima. 

Dovesti i predavače sa drugih fakulteta (možda profesore zemljopisa, hrvatskog teologije, psihologije, 

informatike) 

možda mogućnost da se dobije sažetak predavanja 

Nema, skup je dobro planiran i odlično realiziran. Sve pohvale! 

Predvidjeti više vremena za radionice. Nakon održanog skupa, poslati sudionicima korištene 

materijale (prezentacije izlagača koji su suglasni). 

Prijedlog je ukoliko se organizira rad u parovima da se za isti omogući patform ( Moodle, ili neka druga) 

da se vidi tko je koliko radio u tim skupinama ukoliko je rad u skupinama bio samo zbog formalnosti 

isti treba iszbaciti. Nakon rada u skupinama je trebala uslijediti refleksija vlastitog rada o temi rada u 

skupini i refleksija drugih na moj rad. 

Povećati broj sudionika ili organizirati isti skup barem dvaput godišnje 

Ne, jer je ovo jedan od najboljih skupova kojem sam nazočila tijelo svih ovih godina 

S obzirom da se svi zajedno usavršavamo u digitalnoj tehnologiji i da smo u mogućnosti koristiti online 

tehnologiju, omogući većem broju sudionika priključivanju seminaru. Jedan dio uživo, drugi online. 

Sve je bilo odlično 



 

sve je bilo dobro organizirano 

Povećati broj prijavljenih sudionika. 

Svakako uživo treba biti radi punog iskustva i interakcije. 

Sviđa mi se postojeći koncept 

Nastaviti na ovakav način s primjerima kolega. 

Barem jedna radionica više, razumijem da je zbog online organizacije skupa cijeli program bio kraći. 

Jako sam zadovoljna s ovim skupom i sa svim skupovima koje organizira savjetnica Miletić. 

Bilo bi bolje da je bilo uživo a ne online. 

Treba ga (ako je online) podijeliti na dva tjedna po dva dana u svakom. A kad bude uživo, skratiti 

vrijeme skupa jer 4-5 h je previše dnevno. Snimiti svjedočanstvo gospodina Darka. 

Ukoliko je moguće, omogućiti sudionicima sudjelovanje u većem broju radionica na kojima će razvijati 

vještinu analize povijesnih izvora. 

Pružiti priliku za kraća stručna izlaganja o temi srednjoškolskim nastavnicima koji iznimno rijetko 

imaju takvu priliku. 

Prvi put sam sudjelovala na ovom stručnom skupu i bilo mi je odlično. Poboljšanje? Oduševljena sam 

sa svime tako da smatram da poboljšanje ne treba. 

Ukoliko se radi o online skupu ograničiti dnevno trajanje skupa na 3 sata. 

Prijedlog bi išao u smjeru razina usavršavanja po pitanju teme holokausta. Ono što mogu primijetiti je 

da je vezano za temu prisutan određeni broj kolega (tu i sebe ubrajam), koje ova tema zanima i 

provode je u radu pa se vrlo često iste osobe pojavljuju na skupu... Dakle prijedlog, nova razina skupa, 

kako bi se što više kolega koji nisu imali prilike o biti na ovome skupu, prijavili na ovu prvu razinu, a 

kolege koji provode temu holokausta u praksi-dobili adekvatnu potporu i proširenje ideja i djelovanja, 

bez potrebe sudjelovanja u temama koje su možda prošli. Jasno mi je, ponavljanje je majka znanja i 

nikad toga dosta... :) To bi otvorilo mogućnosti i prezentacije primjera iz prakse (od onih "temeljnih" 

do inovativnijih i kreativnijih) i drugi skup, treći skup npr.vremenski kraći, a ovaj prvi u istom obliku... U 

tom smislu je npr.po meni radionica o humoru izvrstan primjer takve nadogradnje za sve koji su 

sudjelovali, a čini mi se da je tako nekako bilo podijeljeno u skupini. Za kraj velika pohvala ide za 

organizaciju, predavače, moderatore...i zahvala za ovaj skup! 

Nemam primjedbi i prijedloga, sve pohvale 

Još konkretnih primjera dobre prakse i konkretnijih odgovora na ''problematična'' pitanja koja učenici 

postavljaju. Naročito učenici osnovne škole. 

Sve super 

Skup je bio u svim segmentima izvrstan,iako mi se čini za online malo previše vremenski. 



 

Nemam, vrlo sam zadovoljna ovakvim načinom 

Skupovi AZOO koje organizira viša savjetnica Loranda Miletić ne trebaju prijedloge za poboljšanje. 

Svake godine podiže se ljestvica što se tiče tema, predavača i radionica u stručnom i profesionalnom 

smislu. Čak i u ovim vremenima kad je sve on line, skup je nadmašio sva moja očekivanja. Moj 

prijedlog je da seminar bude dostupan većem broju nastavnika jer imaju što i od koga naučiti. 

Da bude uživo kad to bude moguće. 

Ne,stručni skup je u svim segmentima bio izvrstan. 

Stručni skup je bio odličan, prijedlog je bio vremenski rasporediti na dva dana u dva tjedna. 

Nemam prijedloga osim da idući skup ide "u živo". 

Ovaj me stručni skup oduševio. Dobila sam poticaj za daljnji rad. 

Sve ok 

Izvrsno odrađeno! 

Nikakve, sve je više nego odlično, pogotovo u okolnostima digitalne provedbe. 

Ako je moguće uključiti još više svjedoka vremena 

Uvjet za prijavu da bude neki rad (esej, projekt ili sl.). 

Bilo je odlično 

Prijedloga nemam jer je po mom mišljenju ovaj stručni skup bio iznad svih očekivanja. Mojih 

očekivanja. Vjerojatno su drugi navikli na ovakvu organiziranost, ali ja nisam i oduševilo me. 

 

32. Što biste preporučili za buduće stručne skupove vezane uz ovu temu? 

 

Više primjera iz prakse. 

Više primjera prakse 

Svakako ukljuciti terenski dio kao i dosad. 

Ništa, samo tako nastavite! 

Svakako održavanje stručnoga skupa uživo. Povećati broj radionica (što sada nije bilo moguće). 

kako sam prvi put polaznik ovog stručnog skupa, nemam prijedlog preporuke 

Nemam ništa za dodati jer je sve dobro. 

Neka budu online, kako bi bili dostupni sudionicima iz različitih krajeva, i onima koji ne mogu za tu 

priliku dobiti zamjenu u svojoj školi. 

Sve je jako lijepo organizirano i pripremljeno. 



 

Moja preporuka je da se poradi na skupovima: - za početnike i nastavljače, na taj način bi veći dio 

učitelja bio uključen u razne aktivnosti, a najveću korist bi imali naši učenici. 

Sve je organizirano i uhodano 

Projekti i istraživanje, rad na povijesnim izvorina 

primjere dobre prakse 

Slanje korisnih materijala (slika i prezentacija) na mail sudionika kako bi mogli koristiti u nastavi. 

Treba ih biti što više. 

Povećati broj prijavljenih 

Što više primjera iz učionica (projekt, nastavni sat, materijali i slično). 

Možda malo veći broj sudionika na skupu, jer je vrlo tražen i posjećen pa se ne uspiju svi prijaviti. 

Židovi u partizanima ili više priča Pravednika među narodima 

Što više konkretnih primjera iz prakse, malo više primjera kako kroz nastavu hrvatskog jezika 

(književnost i medijsku kulturu) obraditi ovu temu, povećati broj sudionika na svim seminarima na ovu 

temu budući je veliki interes. 

Predlažem neke od tema: Rad s audiovizualnim povijesnim izvorima (teorija i praksa).; 

Multiperspektivnost u holokaustu (predavanja psihologa, sociologa, politologa).; Novinski tisak u 

vrijeme holokausta i nakon Drugoga svjetskog rata (usporedba tiska iz više zemalja). 

Više konkretnih primjera kako organizirati nastavni sat ili cijelu temu od više sati koja bi se mogla 

implenetirati u plan i program te istu hitno predložiti u izmjene zastarjelih i loših planova i programa iz 

povijesti. 

Nakon 16 godina koliko se pokušavam prijaviti na ovaj stručni skup, ove godine sam napokon uspjela. 

Ovaj stručni skup je i više nego ispunio sva moja očekivanja te me zainteresirao za dublje proučavanje 

teme. Svakako bih preporučila da, ako je ikako moguće, "otvorite" više mjesta za sudjelovanje. Voljela 

bih vidjeti i kako je sudjelovati na skupu uživo. 

Mogao bi se povećati broj sudionika. 

Povećati broj sudionika ili više termina tj. mogućnosti slušanja ove teme 

Da ostane na ovoj razini 

Izvrsni i stručni predavači i dalje su recept za dobar uspjeh,posebno živa riječ preživjelih i provedeni 

primjeri dobre prakse kolega u školama. Mislim da je seminar u svim segmentima zadovoljio 

polaznike. 

Nemam preporuka, samo pohvale i čestitke. 

Još više razgovora sa preživjelima . 

Više radionica ako bude moguće. 



 

Preporuke nisu potrebne jer je organizator skupa i sami skup zadovoljio sve segmente navedene u 

upitniku. 

Stručni skup sadrži sve , zanimljiva predavanja, preživjele svjedoke, primjere dobre prakse, informacije 

koje će nam koristiti u daljnjem radu. 

Nemam preporuka. Viša savjetnica Loranda Miletić to odrađuje vrhunski do te mjere da kod mene 

interes za ovu temu ne jenjava godinama. 

I dalje primjeri dobre prakse te kvalitetni predavači. 

Bilo bi bolje da su uživo, a ne online 

Više mjesta za prijavu, posebno ako je online. 

Da zadrže visoku razinu kvalitete. 

Što više primjera dobre prakse, svjedočanstava, a možda i zbornik s primjerima prakse 

Povećati broj sudionika 

Povećati broj prijava 

Veću povezanost sa ŽSV-ima u pogledu ove teme. 

Da ostanu optimalni u temama izlaganja i primjera prakse. Iako su primjeri prakse korisni i poželjni i 

poučni, ipak teme izlaganja volim pogledati, čuti jer uvijek nešto naučim, čujem novo, vidim nešto što 

nisam. Ovi izlagači su doprinijeli otvaranju nekih novih tema o kojima želim više istražiti. Žao mi je što 

ne pruže popis literature baš svi kako bih znala čime se služiti u istraživanju i proširivanju teme. 

Edukacija o progonu drugih ranjivih skupina, promatranje uloge promatrača holokausta, kontraverzne 

teme, umjetnost na temu holokausta 

Otprilike ovakav omjer primjera dobre prakse, radionica i predavanja. S tim da su sad predavanja bila 

općenito o Židovima više. 

 

33. Kako AZOO može ubuduće pružati potporu vašem stručnom usavršavanju? 

Nastaviti rad kao i do sada :-) 

U ponude tema više uključiti pedagoge. Oni su ipak najčešće inicijatori i diseminatori u svojim školama 

Do sada sam sve potrebne informacije uvijek i na vrijeme dobila i komunikacija s predstavnicima iz 

Agencije je uvijek bila uspješna 

Povećati broj sudionika na stručnim skupovima Poučavanja o holokaustu i uvrstiti stručne skupove za 

one među nama koji su prošli određene stupnjeve edukacije (odvojiti skup za "početnike" od 

"napredne" skupine). 

Neka i ostali savjetnici povijesti drže kvalitetne seminare i počnu raditi svoj posao. Za sada toga nema 

osim kod savjetnice Miletić. 



 

Neka više skupova bude online, a ne uživo, radi lakše dostupnosti (neovisno o mjestu stanovanja, 

financijskim mogućnostima škole i volji ravnatelja). 

Organizirati mentorirane tečajeve o mnogim temama koje su aktualne, a za vrijeme studiranja nisu 

bile tema. 

Organizacijom raznovrsnih stručnih skupova za učitelje i nastavnike povijesti. Uglavnom se svelo na 

ŽSV. 

Sve u redu 

više edukacija i stručnog usavršavanja 

Pravovremeno informiranje o skupu. 

Nastaviti istim smjerom, povezivati žive svjedoke, akademsku zajednicu i praktičare 

Više državnih seminara koja sadrže predavanja i primjere koji su provedivi u nastav, 

Sa organizacijom više skupova i na neke druge teme. 

Organizirajući i dalje ovakve skupove. 

Stručna usavršavanja učiniti korisnijim i zanimljivijim. 

Nastavite s organizacijom tematskih državnih skupova i pokušajte dio uistinu primjenjivih sadržaja u 

nastavi prenijeti na stručna ŽSV. 

Udostojati se odgovoriti na mail poslan prije godinu dana i dati nam konkretne informacije jesmo li 

zadovoljili uvjete za napredovanjem ili ne. 

Voljela bih se još usavršavati na tu temu. Zainteresirala me pa bih voljela da obavijesti o ovom i sličnim 

stručnim usavršavanjima dobijemo na školu ili putem maila. 

Povećanjem broja sudionika možda bih se lakše/češće mogla uključiti. 

Organizirati mnogo ovakvih edukacija 

Povećati mogućnost sudjelovanja u sličnim seminarima, povećati broj sudionika na ovako kvalitetnim 

seminarima. Prava je šteta da se ne omogući većem broju zainteresiranih da se uključe. 

AZOO može pružiti potporu svim nastavnicima na način da ostale skupove koje organiziraju savjetnici 

planira i provede na stručan i profesionalan način, po uzoru na poučavanje o holokaustu. 

Organiziranjem seminara i za druga područja iz povijesti. Npr. Prvi i Drugi svjetski rat, Međuratno 

razdoblje, .... 

Organzacijom događanja za stručno usavršavanje. 

Više sličnih skupova i veće mogućnost sudjelovanja na istima. 

Željela bih sudjelovati u drugim edukacijama i posjetiti Izrael. 

Više i češće održavanje ovako korisnih seminara na kojima su radionice i primjeri dobre prakse. 



 

Redovito pratim ponuđene programe u organizaciji AZOO. 

Što više stručnih skupova s primjerima iz prakse 

Organiziranjem sličnih skupova. 

kroz različite webinare i stručne skupove, a možda i neku vrstu "pretplate" na obavijesti o skupovima 

za redovite korisnike, budući da se mjesta na skupu poput ovog jako brzo popune 

Organizirajući što više stručnih usavršavanja 

Više ovakvih stručnih skupova 

Tako da svima koji rade više do 20 godina u školi automatski promovira u mentore (ja ne radim više 

od 20). 

AZOO pruža potporu mojem stručnom usavršavanju. Problem te potpore je jedino politika najbržeg 

prsta jer se pitam što da nisam bila brza i stigla se prijaviti. Srećom jesam i ovo je bilo organizirano 

kvalitetno, vidi se uložen trud u organizaciju, osjećali su se kao domaćini jer su ranije sve prošli s 

izlagačima, spremni su bili na sve tehničke poteškoće sudionika, brzi su s odgovorima, susretljivi, 

posebno gđa Miletić i gđa Šincek. Izvore koje pruže nakon svojih izlaganja i savjeta su jasni i konkretni. 

Velika raznolikost izlaganja, veliki trud i organiziranost privlače me da se osjećam domaće, razvijam i 

usavršavam i dalje svoja znanja, no uvijek u strahu kako neće biti mjesta ako se ne prijavim isti dan 

kada se skup otvori. 

Korištenjem mojih sposobnosti poučavanja te angažmanu kod obrazovnih projekata 

Skupovi s primjerima dobre prakse su uvijek dobrodošli. 

Seminarima i webinarima 

 

34. Molimo komentirajte: 

Smatram da bi AZOO trebao dopustiti većem broju učitelja da pristupi ovom stručnom skupu jer 

nažalost neki neće možda nikada sudjelovati zbog prevelike zainteresiranosti. 

Hvala Vam na još jednoj prilici za sudjelovanje na najkvalitetnijem seminaru na kojemu sam ikada 

imala prilike sudjelovati. Nadam se da ću i ubuduće imati prilike. 

Svaka čast. Najbolje organizirani i pripremljeni skup. Izvrsni predavači, korisni i poticajni primjeri iz 

prakse, vrijedni moderatori... sve pod dirigentskom palicom više savjetnice kojoj upućujem velike 

pohvale i zahvalnost. Samo tako dalje! 

Predavanja i primjeri provedenih poučavanja bili su vrlo poticajni, svakako će mi biti velika pomoć u 

radu s učenicima. Čestitke organizatorima i svim predavačima skupa. 

Sve pohvale savjetnici Lorandi što kontinuirano usavršava nastavnike na temu povijesti holokausta. 

Čestitam na ustrajnom radu i predanosti i veliko hvala! 



 

Pohvala savjetnici Miletić na vođenju seminara. I drugi savjetnici su bili odlično pripremljeni ali jedna 

je savjetnica Loranda :-) 

Izuzetno sam zadovoljna ovim skupom. Već nekoliko godina pokušavam imati "najbrži prst" za 

skupove na ovu temu. Mojem ovogodišnjem sudjelovanju pridonijela je on-line nastava. Da je nastava 

bila "u živo" vjerujem da ne bih imala priliku. 

Potrebno je raditi na senzibilizaciji ravnatelja u smislu dopuštanja učiteljima sudjelovanje u 

višednevnim skupovima. 

Uvijek je problem: novac, izostanak s nastave. 

Zahvaljujući skupu već imam planove za slijedeću nastavnu godinu. 

Sve pohvale na profesionalnom vođenju stručnog skupa, organizaciji, pozvanim gostima, 

predavačima i kolegama koji su s nama podijelili primjere dobre prakse. 

Bilo je odlično, po meni malo predugo i zamorno 

edukacije i usavršavanja šire vidike i potiču na veću aktivnost 

Puno hvala organizatorima i svim predavačima, skup je bio sadržajan, zanimljiv, inspirativan i 

poticajan. 

Izuzetno zadovoljna skupom. Predavanja su bila odlična i korisna. Radionice su bile dobro planirane. 

Rad prije seminara i razgovor s kolegama mi je bio izuzetno dobar i produktivan. Primjer kolega iz 

prakse su mi jako korisni jer sam dobila nove ideje za rad s mojim učenicima i ideje za nove projekte. 

Pohvale za organizaciju ovog stručnog skupa u online okruženju. Posebno zato je je sve super 

funkcioniralo. 

Jedan od boljih stručnih skupova, toliko toga sam naučila, velika pohvala svim organizatorima. 

Hvala svim organizatorima na trudu, znanju i silnoj energiji koju su uložili u ovaj stručni skup. Hvala 

što ste nas educirali, potaknuli radionicom da izađemo iz svoje zone konformnosti i razmišljamo o 

svom radu na drugačiji način. Osnažili ste time naše vještine i dali nam kroz primjere dobre prakse, 

rada krovnih institucija i udruga potrebne informacije o mogućnostima daljnjeg usavršavanja. "Vjetar 

je to u leđa" svim učiteljima koji su sudjelovali na ovome stručnom skupu. Osobno, odlazim u učionicu 

sigurnija u svoja znanja i vještine. Hvala vam na tome. 

Ovaj stručni skup me se jako dojmio. Cijeli vikend vrtim u glavi sudionike, teme, rasprave, ... Prije ovog 

skupa mislila sam da o holokaustu znam relativno dosta. Nakon ovog skupa znam da je moje znanje 

samo kap u moru. Jedva čekam sutra da ravnateljici prezentiram ideje koje bih voljela provesti sa 

svojim učenicima. Od srca vam hvala što ste me prosvijetlili! 

Sadržaj i vodstvo je bilo izvanredno. Sviđa mi se i što se držite zadanog vremena. 

Veliko hvala na organizaciji ovog skupa. Mogu reći kako je ovo daleko najsadržajniji i najkvalitetniji 

skup u organizaciji Agencije na kojem sam sudjelovao. Jedina zamjerka jest broj mjesta za 



 

sudjelovanjem. Smatram da je ovaj stručni skup prekvalitetan da bi se za njega otvorilo samo 50ak 

mjesta. 

Skup je bio izvrstan u svim segmentima navedenim u samom upitniku. Stručnost predavača, ali i 

samih organizatora skupa je izuzetna. Zahvaljujem na ova četiri dana, promišljanja, tuge, potresenosti, 

motiviranosti, optimizma, nade.. 

Još jednom ću čestitati na odličnom seminaru. 

Već niz godina prisustvujem ovom seminaru i svaka pohvala organizatorima. Seminar je uvijek na 

visokoj razini i po predavačima, temama i novim načinima predavanja. Iskustva su neprocjenjiva i što 

se tiče novih znanja i komunikacije sa kolegama. Velikim dijelom sam u kontaktu sa brojnim kolegama 

sa seminara. Postali smo kao neka mala obitelj. 

Skup je bio izrazito zanimljiv, koristan i ideje su bile primjenjive u praksi. 

Skupovi s zanimljivim temama uglavnom su vrlo brzo popunjeni, ograničen im je broj. 

Zahvaljujući primjerima dobre prakse i sama sam se odlučila na nove projekte vezna uz ovu temu. 

Predložila sam suradnju kolegici iz OŠ i s učenicima ćemo istražiti povijest Židova u našem malome 

gradu. Prošle godine poslije stručnog skupa s učenicima sam pripremila predstavu “Kristali” sa 

tematikom iz vremena Holokausta. Pozvali smo i tajnika ŽO Osijek. Gospodin Drago Kohn je 

prisustvovao na predstavi "Kristali". Sudjelujem u eTwinning projektu Žuta vrpca. 

Stručni skup je ispunio sva moja očekivanja. 

Ovaj stručni skup ocjenjujem odličnom ocjenom. Proširila sam svoje znanje i stekla nove vještine. 

Zanimljive teme i odlični predavači, puno primjera dobre prakse 

Hvala svima, bilo je odlično, korisno i za primjer drugim skupovima! Odlični organizatori, predavači i 

atmosfera među kolegama. Posebne pohvale višoj savjetnici Lorandi, kolegicama Renati, višem 

savjetniku Hrvoju za provedbu, a kolegici Valeriji veliko hvala na izvrsnoj radionici o humoru. 

Stručni skup je bio izrazito poučan, predavači prepuni znanja i savjeta koje možemo primijeniti u 

nastavi. Pohvalno je što smo i mi kao polaznici imali obavezu sudjelovanja u radionicama. U uvjetima 

online svijeta je sve stvarno odlično funkcioniralo, ako je i bilo malih poteškoća, brzo su i stručno 

otklonjene. Sve pohvale :) 

Hvala Vam na prilici da sudjelujem. Najmanje me se dojmilo izlaganje o filmu, možda zato jer sam 

dijete prezentacija i tehnologije, a ovo nisam mogla kronološki složiti poantu izlaganja. Inače, 

svjedočanstvo preživjeloga g Fischera mi je bilo posebno, čovjek se baš opustio razgovarati, željan 

pitanja, željan izlaganja, nešto divno za vidjeti i hvala na tom iskustvu. Izlagači su spremni i možda 

samo da ih se pri izlasku zaista isprati. Imala sam osjećaj kao da kad im istekne vrijeme, oni bi još 

pričali, nekako stanu najednom nakon svojih odgovora na pitanja i to je to. Svima bude žao nakon 

svakog predavanja koje završi jer bi još pričali. Iako je sat i pol zaista dovoljno o jednom izlaganju. 

Radionice su korisne, hvala. A primjeri dobre prakse su kvalitetni, ljudi zaista rade i trude se i drago mi 



 

je da smo vidjeli i da nas ohrabri na još više projektnih aktivnosti jer ovakvih stručnih usavršavanja i 

ovakvih tema nikada dosta, uvijek se nešto novo nauči. Ako mi se nešto i ne svidi, u glavi proradi ideja 

kako bi se moglo. 

Iznad svih očekivanja, još jednom hvala! 

Pozdravljam dosadašnju praksu izmiještanja seminara iz Zagreba i prikaz povijesti odabrane židovske 

zajednice, upoznavanje s preživjelima 

Sve pohvale za skup i njegovu organizaciju. 

Online je odlično prošlo. Ono što bi bilo super je da odmah po završetku predavanja, radionice ili 

primjera dobre prakse predavači podijele svoje prezentacije i materijale. 
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